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                                 Kalundborg den 22.05.19 

 
 

Referat af skolebestyrelsesmøde mandag den 27-5 
 
 
2019-  41  Valg af ordstyrer. Godkendelse af dagsorden. (kort) 
 
2019-  42     Nyt om skolen. Planlægning kommende skoleår.  
                Orientering og Diskussion 
 
2019-  43     Brug af devices i skoletiden. Udsat punkt. Nu med 
input fra medarbejderne.  
                    Tre siders sammenfatning af diskussionsspørgsmål blev 
udleveret på mødet. Diskussion af elevenes behov for at blive skærmet 
ved hjælp af skærm. Elevene er meget individuelle i forhold til deres 
behov. Enighed om, at elevene ikke skal benytte ”skærme” i skoletiden, 
uden at der ligger en pædagogisk vurdering til grund for, om det er 
hensigtsmæssigt.  
Karina, Charlotte og Thomas påbegynder en principbeskrivelse, som 
forelægges bestyrelsen på det første møde i august. 
 
2019-  44    Principper til gennemgang: Klassedannelse 
 Diskussion startet men vi er slet ikke færdige :) 
  
2019-  45    Tilsyn med bygninger. Pavilloner. 
 Bygningerne blev tilset. 
 
2019-  46    Legepladser. Forældredag. (10 min.) 
 Diskussion og aftaler om det videre forløb – Vagn 

orinterede om at Rune (pedel) gerne vil stå for 
organiseringen og hvilke arbejdesopgaver der kan bydes 
ind på d. 31. august.  

 Arbejdsgruppe Karina, Lisa, Thomas, Vagn og Rune d. 25. 
kl. 18.00-20.00 

 
2019-  47    Kursusdag for det samlede personale 
 Udskudt 
 
2019-  48    Evaluering af samtaler til afdelingslederstillingen 
 Udskudt 
 
2019-  49  Punkter til næste møde. 

- Princip forbrug af digitale devices – hvor lang er 
arbejdsgruppen 

- Hvordan skal møderne fremadrettet organiserers –  
har vi for mange punkter på dagsordenen?  
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2019-  50   Evt. Husk at resume af referat skal ligge på forældre intra  

Har vi for mange punkter på dagsordenen?  
 

 

  
 


